
 
  

  

Albrandswaard: 4 december 2023 
 
Aan :  College van B&W van gemeente Albrandswaard 
Van :  Fractie CDA 
 
Schriftelijke vragen “Investeringskrediet sportpark De Omloop”  
 

Naar aanleiding van de agendapunten op 4-12 inzake het “Investeringskrediet sportpark De Omloop” 

hebben wij vragen over de over het raadsvoorstel kanttekeningen “1.2 De gesprekken met de provincie 

zijn nog niet gegaan over de concrete invulling”. Wij verzoeken u vriendelijk deze voor of tijdens de 

vergadering te beantwoorden. 

1. In hoeverre is heeft het college de gesprekken inmiddels opgestart en wat zijn de uitkomsten 

daarvan? 

2. Wanneer GS niet akkoord gaat met de ruimtelijke inpassing, welke consequenties heeft dit? 

Gevolgen voor nieuwbouw op de Omloop? Gevolgen voor de sportvelden? 
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